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      Аннотация

    
        
          Настоящая работа посвящена антикоррупционной политике Китая. На примере провинции Шаньси подробно рассматриваются причины возникновения коррупции и способы их решения. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	Проанализировать определения понятий «коррупция», а также выделить ее основные виды; 2.	Рассмотреть международный опыт в борьбе с коррупцией; 3.	Проследить исторические этапы развития коррупции; 4.	Рассмотреть особенности развития коррупции в Китае и антикоррупционную политику; 5.	Исследовать причины возникновения коррупции в Шаньси; 6.	Рассмотреть современную ситуацию с коррупцией в Шаньси; 7.	Исследовать практическую составляющую борьбы с коррупцией в Шаньси. Классификация форм и видов коррупции создает теоретическую основу для применения профилактических мер уже на ранних стадиях коррупционного поведения. Настоящая работа на примере коррупции в Шаньси также демонстрирует современную коррупционную ситуацию на всех уровнях и в различных сферах. Официальная власть Шаньси представляет собой образец коррупционного обвала. Большое количество бизнесменов используют нелегальные действия и контролируют публичную власть в руках чиновников для того, чтобы извлечь выгоду.
        

        
          This paper is devoted to the anti-corruption policy of China. On the example of Shanxi province, the causes of corruption and ways to solve them are considered in detail. The research set the following goals: 1.	Analyze the definitions of the concepts of "corruption", as well as identify its main types; 2.	Review international experience in the fight against corruption; 3.	To trace the historical stages of the development of corruption; 4.	To consider the features of the current stage of corruption development in China and the anti-corruption policy in the new period; 5.	Investigate the causes of corruption in Shanxi; 6.	 Consider the current situation with corruption in Shanxi; 7.	 To study the practical component of the fight against corruption in Shanxi. The classification of forms and types of corruption creates a theoretical basis for the application of preventive measures at the early stages of corrupt behavior. The present work, using the example of corruption in Shanxi, also demonstrates the current corruption situation at all levels and in various spheres. The official government of Shanxi is a model of corruption collapse. A large number of businessmen use illegal activities and control public power in the hands of officials in order to profit.
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